
Interpellation
Droganvändning bland unga

Till ansvarigt kommunalråd/ordförande

Sveriges radio Gävleborg rapporterade den 1 oktober 2019 om att droganvändningen, bland 
elever i Gävles skolor, ökar. Det var socialtjänsten i Gävle som larmat om utvecklingen. Vid 
sidan om en ökad konsumtion av drogerna cannabis, tramadol och ecstasy, var det mest 
anmärkningsvärda i rapporten det ökade bruket av kokain bland våra unga. Problematiken 
stannar inte vid den ökade droganvändningen i sig. Vi kunde också läsa om att 
mellanstadiebarn utnyttjas som kurirer, för drogförsäljning, åt de kriminella. 

Vid det senaste sammanträdet med kommunstyrelsen lyfte Sverigedemokraterna oron för 
att barn riskerar att utnyttjas av kriminella i droghandeln. Kommunstyrelsens ordförande 
menade då att hon inte nåtts av någon information som indikerar detta. Nu ser vi dock med 
tydlighet att det finns en sådan, utbredd, problematik i Gävle. 

Sverigedemokraterna har tidigare lagt fram motioner om att låta polisen få möjligheten att 
öva sina narkotikahundar i Gävles skolor. Vi har även föreslagit frivilliga drogtester av elever 
för att tidigt upptäcka, och därigenom både förebygga och motverka, bruk av droger.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor:

- Vad avser majoriteten att göra, i det förebyggande arbetet, för att minimera riskerna 
att barn och unga befattar sig med narkotika?

- Vad avser majoriteten att göra, i rent konkreta åtgärder, för att minska narkotika och 
droganvändningen bland våra unga i kommunen? 

- Kommer polisens narkotikahundar ges möjlighet att öva i Gävles skolor?
- Anser majoriteten att det nu är dags att införa slumpmässiga och frivilliga drogtester 

i skolan?

För Sverigedemokraterna

Mattias Eriksson Falk


